
ĶEKAVAS NOVADA DOME 
 

Gaismas iela 19 k-9-1, Ķekava, Ķekavas novads, LV-2123, 

tālrunis 67935803, e-pasts: novads@kekava.lv 

 

1 

 

 

DROŠĪBAS KOMITEJA 
SĒDES  PROTOKOLS 

Nr. 17. 

 

2023. gada 30. novembrī.  

Attālināta sēde 

 

Sēde sasaukta un atklāta plkst. 09:15. 

 

Sēdes vadītājs – komitejas priekšsēdētājs Voldemārs Pozņaks 

Protokolētāja – sēžu sekretāre Jana Skrējāne 

 

Sēdē piedalās:  

Dalībnieki ar balsstiesībām –Arnolds Keisters, Elīna Rasnace, Gatis Līcis. 

 

Sēdē nepiedalījas – Rihards Gorkšs. 

 

Pašvaldības darbinieki – Juridiskā atbalsta vadītājs Jānis Zvaigzne, Īpašumu pārvaldes vadītāja 

vietniece Andra Vanaga, Izglītības, kultūras un sporta pārvaldes vadītāja Linda Zaķe.  

 

Darba kārtība 

 

1. Informatīvs - Par atļauju rīkot sapulci  Ķekavas novada organizētajos gadatirgos 

(Daugavas ielā 2,  Baldonē);  

2. PIEBALSOJAMAIS - Informatīvs - Par transporta izdevumu kompensācijas 

pārskatīšanu;  

3. PIEBALSOJAMAIS - Informatīvs - Personas sūdzība par atteikumu piešķirt nomā 

pašvaldībai piederošo nekustamo īpašumu,  

 

 

Voldemārs Pozņaks atklāj sēdi. 

 

 

Darba kārtība 

Par darba kārtību ziņo Voldemārs Pozņaks, viņš ierosina iekļaut darba kārtībā vēl vienu 

informatīvo jautājumu. 

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un V. Pozņaks aicina balsot par priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka -  

Piebalsojamos 3. un 4.jautājumu iekļaut Drošības komitejas darba kārtībā, 

Atklāti balsojot ar  balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Drošības komiteja nolemj: atbalstīt priekšlikumu. 
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Priekšlikums atbalstīts, papildina darba kārtību un V. Pozņaks aicina to apstiprināt. 

 

Atklāti balsojot ar 4 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Drošības komiteja nolemj: 

Apstiprināt komitejas 2023.gada 30. novembra sēdes darba kārtību. 

 

 

1. Informatīvs - Par atļauju rīkot sapulci  Ķekavas novada organizētajos gadatirgos 

(Daugavas ielā 2,  Baldonē) 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:02:32) 

 

Par jautājumu ziņo Andra Vanaga. Politiskā partija IZAUGSME vēlas rīkot sapulci Ķekavas 

novada organizētajos gadatirgos. Plānojam uzstādīt telti, partijas banerus un dalīt aģitācijas 

materiālus. Lūdzam izskatīt mūsu iesniegumu un ierādīt mums sapulces vietu Ziemassvētku 

tirgus laikā Baldones pilsētas skvērā pie kinoteātra 

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, V. Pozņaks aicina balsot par iesniegto priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka -  

Pašvaldībai atļaut rīkot sapulci Ķekavas novada organizētajos gadatirgos (Daugavas 

ielā 2, Baldonē) 

Atklāti balsojot ar 3 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Elīna Rasnace, Voldemārs 

Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – 1 (Gatis Līcis),  

Drošības komiteja nolemj: atbalstīt priekšlikumu. 

 

 

 

2. Informatīvs - Par transporta izdevumu kompensācijas pārskatīšanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:09:40) 

 

Par jautājumu ziņo Linda Zaķe. Ķekavas novada pašvaldībā 2023. gada 11. oktobrī saņemts 

privātpersonas iesniegums par transporta izdevumu kompensēšanu bērna nokļūšanai no 

dzīvesvietas (Atmodas iela 14, Ķekavā)  un izglītības iestādi – Rīgas Strazdumuižas vidusskola 

– attīstības centrs (Juglas ielā 5, k-3, Rīgā), ka izglītības iestāde tiek apmeklēta ar 2023. gada 

1. septembri. Bērns ar īpašām vajadzībām un sasniedzis vecumu, ka ir obligāta pirmsskolas 

izglītības programmas apgūšana.2023. gada 17. oktobrī notika komisijas sēde, kurā nolēma 

piešķirt transporta izdevumu kompensāciju nepārsniedzot 97.00 EUR (deviņdesmit septiņi 

euro, 00 centi) mēnesī. Pārbaudot informāciju Valsts Izglītības informācijas sistēmā, komisija 

bija pretimnākoša un piešķīra kompensāciju ar 2023. gada 1. septembri, jo bērns tika vadāts 

uz/no izglītības iestādes sākot ar 2023. gada 1. septembri.Un 2023. gada 25. oktobrī Ķekavas 

novada pašvaldībā tika saņemts Baibas Ruginas iesniegums par transporta izdevumu 

kompensācijas pārskatīšanu.2023. gada 24. novembrī notika komisijas sēde par transporta 

izdevumu kompensācijas pārskatīšanu Baibai Ruginai, kurā nolēma atstāt spēkā 2023. gada 

17. oktobra lēmumu Baibai Ruginai. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Linda Zaķe, Jānis Zvaigzne, Voldemārs Pozņaks.  
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Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, V. Pozņaks aicina balsot par iesniegto 

priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka -  

Atbalstīt Ķekavas novada kompensācijas komisijas pieņemto lēmumu, sagatavot Domes 

lēmumu uz nākamo Domes sēdi,  

Atklāti balsojot ar 4 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Drošības komiteja nolemj: atbalstīt priekšlikumu. 

 

 

 

3. Informatīvs - Personas sūdzība par atteikumu piešķirt nomā pašvaldībai piederošo 

nekustamo īpašumu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:20:15) 

 

Par jautājumu ziņo Voldemārs Pozņaks. Jautājums vairākkārtēji skatīts komitejā, prettiesiskas 

darbības nav konstatētas sakarā ar saņemtajiem iesniegumiem.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Voldemārs Pozņaks, Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Jānis 

Zvaigzne. 

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, V. Pozņaks aicina balsot par iesniegto priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka -  

Jautājums saistībā ar zemes nomas tiesībām ir izskatīts, prettiesiskas darbības nav 

konstatētas,  

Atklāti balsojot ar 4 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Drošības komiteja nolemj: atbalstīt priekšlikumu. 

 

 

 

 

 

 

Saskaņā ar Informācijas atklātības likuma 5.panta otrās daļas 4.punktu, šajā protokolā norādītie 

personas dati ir ierobežotas pieejamības informācija. 

 

 

 

Sēdi slēdz plkst.10:04 

 

 

 

Komitejas priekšsēdētājs:   (1PARAKSTS) Voldemārs Pozņaks 

 

Sēdes protokolētāja:    (2PARAKSTS) Jana Skrējāne 

 
 
1-2 ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN SATUR LAIKA ZĪMOGU. 


